



2023 Signature Delicacies and Desserts Package Menu

2023 精選美點套餐菜譜

Package priced at HK\$5,388
套餐價格為港幣 5,388元

Refreshing prawn and pineapple praline, radish, wasabi, coriander
青芥蝦肉菠蘿蘿蔔卷

Home cured Norwegian Salmon, crostini, herb crème
自家醃製挪威三文魚、脆麵包、香草忌廉

Parmesan profiterole, 24-month aged Parma ham, sun dried tomato
芝士泡芙、24個月熟成帕爾馬火腿、風乾番茄

Vegetable tart, smoked paprika crème, puff pastry
蔬菜酥皮撻、煙燻紅椒粉忌廉

Mini crème brulee tart
迷你法式焦糖燉蛋撻

Assorted freshly baked cookies
各色鮮焗曲奇餅

Assorted macarons
各色馬卡龍

Package includes 30 pieces for each of the above items 以上食物各有30件

For reservations and more information, please contact the Events Department on +852 3721 1863 or email hongkong.tsimshatsui@hyatt.com.

查詢詳情或預訂，請致電+852 3721 1863或電郵至hongkong.tsimshatsui@hyatt.com與會議宴會部聯絡。

Terms and Conditions

We commit that our Food & Beverage venues are ISO22000:2018 certified, an internationally recognized food safety management system. The above price is subject to a 10% service charge. Minimum charges on food and beverage consumption apply to the package. In the case of unforeseeable market price fluctuations for any of the menu items, Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui reserves the right to alter the above menu price and items. The above package is valid from 1 January to 31 December 2023.

條款及細則

我們承諾酒店的餐飲場所已榮獲國際認可之品質保證系統 ISO22000:2018 之認證。

以上價目須另加一服務費。須符合場地食物及飲品之最低消費額。香港尖沙咀凱悅酒店保留修改有關菜譜價目及各項目之權利而無須另行通知。優惠有效期由2023年1月1日至12月31日。

Hyatt Regency Hong Kong, Tsim Sha Tsui
18 Hanoi Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong
T +852 2311 1234 F +852 3721 1235
hyattregencyhongkongtsimshatsui.com

The HYATT trademark and related marks are trademarks of Hyatt Corporation or its affiliates. ©2023 Hyatt Corporation. All rights reserved.



HYATT
REGENCY™